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Entitats i moviments socials de la comar-
ca van agrupar-se l’estiu passat per crear
la Plataforma en Defensa de la Sanitat Pú-
blica del Baix Llobregat. “Volíem coordi-
nar les lluites per una sanitat pública i de
qualitat de la comarca”, explica Pura Val-
verde, presidenta de la plataforma.

Ara per ara l’organització posa èmfa-
si en l’atenció primària, ja que “hi ha molts
CAP a la comarca pendents d’obrir i uns
altres que tanquen a la tarda”, explica Val-
verde, cosa que provoca que “es derivin
molts pacients als hospitals, col·lapsant els
centres i perdent el tracte correcte d’un
malalt crònic”, un fet que fonts de Salut
neguen, tot assegurant que “gràcies a pràc-
tiques com la descentralització de visites

o les visites no presencials”, la derivació
des de l’atenció primària cap als hospitals
“està disminuint al Baix”. 

Un altre dels elements que destaca
Valverde són les “llargues” llistes d’espe-
ra als hospitals de la comarca, un fet cau-
sat, segons assegura, “per la política que
està duent a terme la conselleria de Salut”. 

SALUT ES COMPROMET A MILLORAR
Fa uns dies Salut va presentar el pressu-
post per al 2015, que enguany serà de prop
de 8.500 milions d’euros, un 2% més que
l’any passat, els quals, segons assegura el
departament, “es dedicaran especial-
ment a millorar l’estat de les llistes d’es-
pera”. En aquest sentit, el conseller de
l’àmbit, Boi Ruiz, es va comprometre al fet
que “cap ciutadà trigui més d’un any a ser
operat de qualsevol patologia”. 

A continuació es fa un repàs de la si-
tuació d’alguns centres sanitaris del Baix. 

“Pública i de qualitat”
» La Plataforma en Defensa de la Sanitat al Baix critica les retallades i anuncia una marxa per al 28 de febrer

F. Javier Rodríguez / Neus Marmol
BAIX LLOBREGAT

Quatre hospitals, una reivindicació

28F: primera marxa unitària
SOCIETAT4Després de més de mig any
recollint i tractant diferents reivindica-
cions de col·lectius de la comarca, la Pla-
taforma en Defensa de la Sanitat Públi-
ca del Baix Llobregat organitzarà la seva
primera manifestació unitària el pròxim
dissabte 28 de febrer. 

La manifestació començarà al voltant
de les 5 de la tarda d’aquell dissabte al
Moisès Broggi, a Sant Joan, des d’on mar-
xarà per la carretera d’Esplugues fins a
arribar a la plaça de l’Església, al davant

de l’Ajuntament de Cornellà, on es llegi-
rà un manifest denunciant “la situació ac-
tual de retallades a la sanitat pública, en
especial a l’àmbit del Baix Llobregat”, ex-
plica Valverde. 

“Estem intentant donar una resposta
conjunta a les protestes que s’estan duent
a terme a diferents centres sanitaris de la
comarca”, afegeix Valverde, que indica
que la concentració posarà l’accent en “la
responsabilitat de la conselleria de Salut
en la situació de la sanitat a la comarca”.

Martorell
HOSPITAL SANT JOAN DE DÉU
Al centre de Martorell, que és privat i
presta servei públic, “des que van co-
mençar les retallades, el sou ha baixat un
5% i s'ha reduït personal. L'empresa ho
ha justificat com  a ‘reajustament’ perquè,
segons ells, la plantilla estava sobredi-
mensionada”, explica a Línia NordOlga
Fernández, de CCOO. Fernández diu
que les negociacions per fer un conveni
propi van començar fa un any. Finalment,
“l’acord retallava un 5% més el sou”.

Sant Joan Despí
HOSPITAL MOISÈS BROGGI
“Les retallades han afectat més el Broggi
perquè quan van començar el centre aca-
bava d’obrir. La plantilla estava a mig co-
brir i es van instal·lar alguns serveis, que
no són suficients”, explica a Línia Nord
Fructado Jiménez, representant de l’U-
SOC al Broggi. No obstant això, el Con-
sorci Sanitari Integral (CSI) assegura que
hi ha hagut un descens de les llistes d’es-
pera en aquest centre hospitalari gràcies
a l’augment de l’activitat quirúrgica.

Esplugues
HOSPITAL SANT JOAN DE DÉU
Des de l’any 2011, la plantilla de l’hospi-
tal protesta per les condicions laborals.
Diuen que han perdut poder adquisitiu
i que hi ha hagut 200 acomiadaments. M.
José Rodríguez, representant de CCOO,
explica que “els llocs de treball reduïts no
s’han cobert, tot i que l’activitat a l’hos-
pital ha augmentat”, extrem, aquest úl-
tim, que confirma la direcció del centre,
la qual agraeix “l’esforç que estan fent tots
els professionals que hi treballen”. 

Viladecans
HOSPITAL DE VILADECANS
Tot i que fa uns dies Salut va presentar el
pla funcional de l’hospital –que preveu
ampliar un 90% la superfície de les ins-
tal·lacions i incrementar el nombre de
llits, a més de millorar l’àrea quirúrgica–,
els usuaris i treballadors desconfien que
s’acabi duent a terme. Amb tot, l’Institut
Català de la Salut va anunciar fa poc que
l’activitat quirúrgica al centre havia cres-
cut un 6,7% el 2014 i que les llistes d’es-
pera per ser operat havien disminuït. 
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

El pasado 15 de enero compare-
ció en el Parlament de Catalunña
Jaume Reixac, actualmente di-
rector en El Triangle. Un perio-
dista que ha seguido la frase de
Orwell: "Periodismo es publicar
lo que alguien no quiere que pu-
bliques, todo lo demás son rela-
ciones públicas". En su compa-
recencia destapó algunos
asuntos turbios de la familia Pu-
jol, como por ejemplo los paraí-
sos fiscales y cómo Jordi Pujol
Ferrusola (denominado JP2 por
otro valiente como Xavier Hor-
cajo) sin trabajar consiguió una
“flota” de 18 coches de lujo.

Incluso destapó la vía por la
que JP2 logró tal fortuna, propio
de un sistema mafioso, y que
consistía en que aquellos em-
presarios que quisiesen adjudi-
caciones y contratos de la Gene-
ralitat, tenían que pasar por la
calle Ganduxer número 5 y pa-
gar una comisión que iba a la
caja fuerte del despacho de al
lado, donde se encontraba Jordi
Puig (hermano del Conseller
d’Ocupació Felip Puig). Otra de
las perlas de Reixac es “Jordi in-
gresaba y Oleguer gestionaba”.
Resulta curioso que una persona
con la investigación tan pro-
funda que ha realizado durante
años de la trama Pujol, solo haya
sido invitado una vez a TV3 (cu-
ando no gobernaba CIU) y tres
veces Catalunya Ràdio, en 35
años.

En Estados Unidos estaría-
mos hablando de algo total-
mente diferente. En cambio,
Jaume Reixac ha tenido que su-
frir amenazas de muerte y que
tengan que escoltar a sus hijos.
Así es como se “premia” el pe-
riodismo de investigación?

4 Jaume Reixac
por Iván Aguilar

#PerLaPau#EpidèmiaGripal #NegativaAGrècia

4Aquest Barça rutlla!
per Francesc Rebolledo

L’episodi viscut per la federació
CiU al Congrés dels diputats es-
panyol fa tota la impressió d’u-
na maniobra de globus sonda.
Probablement, la direcció de
Convergència va aprofitar una
votació impresentable, acorda-
da per Duran, a favor d’una al-
tra proposta del Partit Popular
per retallar drets polítics, per co-
mençar a testar, en el seu millor
terreny, quins són els suports in-
terns de Josep Antoni Duran i
Lleida. De fa anys, els conver-
gents han seguit la tàctica de po-
sar en evidència que ja no hi pin-
ta res a força de xiular, mirar cap
a una altra banda i no contestar
cap dels seus atacs –concentrats
en la famosa epístola dels di-
vendres–. Tot i que els depres-
sius del procés continuen es-
bombant que anem tan mala-
ment, l’estat actual del cas Du-
ran –i la dissolució d’Iniciativa
dins Podem– és la prova del
cotó que hem arribat a l’estadi
final. La unitat entorn de l’ano-
menat dret a decidir és una
pantalla superada i ara anem ja
de cara a barraca: independèn-
cia sí o no.

Sembla evident que els par-
tits estan per deixar aquest de-
bat per a després de les muni-
cipals. Convergència, però, pa-

teix també per l’efecte que pu-
gui ocasionar la presència de
Duran i els seus en els seus re-
sultats electorals del 24-M. L’es-
tratègia de fons, però, tot i l’at-
zagaiada del Congrés, segueix
inalterada: que Duran marxi el
més sol possible. 

El de la Franja intenta, na-
turalment, fa tot el contrari,
convertint el seu cas particular
en el cas Unió. CDC vol que Du-
ran i uns pocs acòlits saltin de
manera gairebé natural en el
mateix moment en el qual la
Llista del President aposti per un
programa netament indepen-
dentista pel 27-S. Un programa
impossible d’assumir per qui ha
fet de la intermediació de la
dependència una forma de vida
durant trenta-cinc anys, però del
qual són ja obertament favora-
bles una majoria aclaparadora
dels votants d’Unió i fins i tot
una part important dels seus
quadres.  Duran, en canvi, en el
seu darrer servei, vol la fi de la
federació i apartar el vell partit,
sencer, del procés d’indepen-
dència. Tot i els estires i afluixes
habituals que fan l'efecte que fi-
nalment CiU es trenca em fa
molt l'efecte que el forat seguirà
obert, i que l’opció convergent,
a la llarga, serà la guanyadora.

per Joan Granollacs  

4CiU: la gran partida d’escacs

Tothom dubtava d’aquest Bar-
ça. Es dubtava dels fitxatges
de Zubizarreta. Es dubta de
l’actual junta directiva. Es dub-
tava del nou entrenador. Es
dubtava quan el Barça va perdre
els primers partits. Es dubtava
quan el Reial Madrid va vèncer
i també quan va punxar el Bar-
ça contra la Reial Societat.

Però l’altre dia, al partit con-
tra l’Atlètic de Bilbao, va gua-
nyar i va aprofitar l’ensopegada
del Real Madrid. Un triomf de
2-5 amb gols de Messi, Neymar,
Luis Suárez i Pedro, on el Bar-
ça va fer una exhibició de bon
futbol amb un Messi que torna
a liderar i tirar del carro i que

combina amb Neymar i Suárez,
que coronen aquest trident ata-
cant. La golejada a San Mamés
és la setena golejada del Barça
a la lliga i porta ja 102 gols en els
primers trenta-quatre partits.

Per cert, pensant ja en títols
individuals, Messi està a només
cinc gols  de Cristiano Ronaldo
i segur que l’argentí apuntarà
maneres per al pròxim “pilota
d’or”.

I és que aquest Barça pica
fort, molt fort. Pica com un
martell, perquè com va escriu-
re el poeta basc Gabriel Aresti:
“Diran que això no és poesia,
però jo els diré que la poesia és
un martell”. 

@ToniTrilla: Les taxes de grip segueixen
encara a l'alça a Catalunya. Pròximes al pic
de l'any 2014. Queden entre 2 i 4 setmanes
‘griposes’: ànims!

@Felogolero: La negativa de extender la
ayuda por parte de Alemania a Grecia
puede tener como consecuencia un mayor
acercamiento a Rusia.

@TelevisionLV: Un periodista de la cadena
inglesa BBC retransmite un ataque en
Ucrania mientras informaba del alto al
fuego alcanzado.
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@nbonet_catradio: CiU s’absté en la llei
contra el terrorisme jihadista. Josep An-
toni Duran i Lleida no assisteix a la votació
al Congrés. Problemes d’agenda.

@encampanya: Aplaudim amb les orelles,
per sincera i coherent, la decisió de Ciu-
dadanos d'eliminar el català de la seva
web. ‘El bilingüismo era esto’.

@pilarcarracelas: Escolteu el nivell d'an-
glès del líder de Podemos, Pablo Iglesias, i
recordeu que és el presidenciable que el
parla millor.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Si fins ara tenies garantida per llei una
espera de màxim sis mesos –almenys
per a una sèrie de 14 intervencions– i per
tant podies reclamar, i inclús denunciar
si no es complien els terminis, ara ja no
ho podràs fer.

Ara ens informen que el conseller Boi
Ruiz ha fet una altra de les seves, eli-
minar més drets adquirits, segons llegim:
"Boi Ruiz elimina l’espera màxima de sis
mesos en 11 de les 14 intervencions que
ara tenien garantia per llei". Ara només
es “recomana” que les intervencions qui-
rúrgiques no urgents no esperin més
d’un any –excepte oncologia, pròtesis de
genoll, maluc i cataractes–.

Això vol dir que si fins ara tenies ga-
rantida per llei una espera de màxim sis
mesos –almenys per a una sèrie de 14 in-
tervencions– i per tant podies reclamar,
i inclús denunciar si no es complien els
terminis, ara ja no ho podràs fer. Ara la
responsabilitat passa als professionals
dient que s’aplicaran “criteris clínics” per
a aquesta “recomanació” o “referència”
de no esperar més d’un any. Però com
que les retallades són les que són i no hi
ha previsió de marxa enrere pel que fa
als pressupostos 2015, seran els pro-
fessionals els quals rebran les reclama-
cions perquè el ‘sistema’ continuarà
sense tenir prou recursos –llits i quirò-
fans– per complir els terminis.

Les retallades han comportat en
quatre anys una disminució d’un 16% en
els pressupostos de salut i, a més de tan-
car llits, serveis i quiròfans, ha repre-
sentat una disminució de la plantilla, no-
més a l’ICS, de 5.659 treballadors i
professionals. Això representa una re-
ducció del 13,6%, que afecta per sobre
de tot l’Atenció Primària. Amb aquestes

actuacions mai podrem recuperar la
qualitat del sistema públic de salut i gua-
nyar amb qualitat, reduir les llistes
d’espera de tot tipus –visita especialis-
ta, proves diagnòstiques, intervencions,
etcètera–, els col·lapses permanents als
serveis d’urgències i evitar les morts per
manca de serveis.

Anem enrere i aquest govern, amb la
col·laboració d’ERC, té uns mesos més
per empitjorar la situació de la sanitat
pública i anar donant diners públics a
empreses privades que fan negoci amb
la salut. Només a la ciutat de Barcelona
l’any 2014, el CatSalut va pagar deriva-
cions de 4.000 pacients de centres pú-
blics cap a un concert privat a la multi-
nacional IDC –abans Capio–. En aquest
mateix any 2014, a Catalunya s'han de-
rivat a la sanitat privada, per causa de les
llistes d'espera a la pública retallada, un
total de 16.253 pacients, el 50% dels
quals als tres hospitals de l'empresa mul-
tinacional IDC.

Malgrat tot, el Departament de Sa-
lut diu que els centres sanitaris, tot i les
retallades, estan operant més. O bé
abans quan tenien tots els recursos ara
retallats, “feien el mandra” –la culpa se-
ria dels que han de vigilar– o ara s’ope-
ra més a pacients sense ingrés perquè no
hi ha prou llits –probablement, la veri-
tat–. De fet, la cirurgia sense ingrés hos-
pitalari ha augmentat a l’ICS un 9,4% i
al CatSalut en els darrers anys un 10,5%,
però amb aquest procediment sense in-
grés només es poden operar cataractes
i canals carpians, però no pròtesis i al-
tres coses més complexes.

En conclusió, si no defensem el sis-
tema públic de salut entre tots, arribarem
a tocar fons i serà difícil de recuperar.

4En sanitat anem enrere
per Plataforma pel Dret a la Salut

La pega del procés català és que neces-
sitem doblar el nombre de votants in-
dependentistes, però la desgràcia de
molts independentistes és creure que
amb els que som ja n’hi ha prou. No sé
si aquests darrers hauran pogut adonar-
se de l’avenç que va suposar la compa-
reixença del president Mas a la comis-
sió d’investigació sobre frau fiscal del
Parlament de dilluns 9 de febrer. Vaig
parlar amb algunes persones que havien
seguit la sessió per ràdio o televi-
sió –pares de família tots ells, que ar-
rosseguen situacions laborals, econò-
miques i familiars dramàtiques per
causa directa de les decisions políti-
ques– i em va sorprendre el canvi a po-
sitiu de la seva valoració del president.

Malauradament, la corrupció no és
un problema de dretes o d’esquerres,
sinó d’oportunitat de corrompre’s i de
manca de mecanismes de control. Hem
pogut veure com els episodis més bruts
han estat beneïts pels mateixos vo-
tants que n’han sofert les conseqüències.
Ha passat a València i passarà amb Po-
demos. Per la mateixa raó, tots els
membres de cada mecanisme partida-
ri acostumen a tancar files donant su-
port als companys corruptes. Són re-
accions que fan lleig però ja sabem que
surten gratis. Però, per contra, decla-
racions com les d’Artur Mas fan guanyar
vots, de la mateixa manera que són ren-
tables els discursos regeneracionistes de
Podemos.

En canvi, tant Pablo Iglesias, en la
seva defensa de Monedero, com Me-
ritxell Borràs, han estat els pitjors en-
emics dels seus propis interessos. La

portaveu del grup parlamentari de CiU
va entorpir greument la imatge que el
president volia donar “d’estar a dispo-
sició del Parlament amb celeritat quan
fos requerit” per tal d’esvair sospites per
part de l’electorat. És una pena que mal-
baratem tan fàcilment les oportunitats
de diferenciar-nos de la típica picares-
ca hispànica, però puc entendre la re-
acció de la il·lustre diputada Borràs, per-
què el sentiment que hi ha una cor-
rupció assumible és generalitzat. Ho ve-
iem amb la gent que pateix a mans dels
corruptes però els continua votant. Ja
he dit que no és un problema de dretes
ni d’esquerres, i s’expressa en el mateix
‘semenfotisme’ dels dos presidents ca-
talans de no voler saber res dels tripi-
jocs dels pares.

Serem capaços de deslliurar-nos de
la resistència a l’avaluació popular de la
nostra honradesa? Un procés tan re-
volucionari com el català no guanyarà
per tenir la majoria ètnica de la pobla-
ció ni tampoc per sumar majories sen-
timentals nacionalistes. Necessitem el
valor afegit de la netedat i la transpa-
rència. No solament hem de ser purs i
no n’hi ha prou fent bandera de les lleis
de transparència que hem impulsat,
sinó que hem de semblar els més dis-
posats a sotmetre’ns a la inquisició de
tots els que dubten. Si, en comptes d’a-
profitar l’avinentesa, reaccionem acu-
sant els altres de voler-nos desgastar, ja
comencem a semblar “més del ma-
teix”, i per guanyar la independència
hem de mostrar un valor afegit revolu-
cionari, que actualment només pot ser
l’extrema transparència

4No sols hem de ser transparents
per Manel Fantassin
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Fet insòlit a la ciutat. El govern
municipal liderat pel PP, que ac-
tualment està en minoria al ple-
nari, haurà d’aplicar uns pres-
supostos presentats per l’oposi-
ció. I és que PSC, ICV-EUiA i
CDC, que sumen majoria, van
forçar que s’aprovessin els
comptes que ells –al marge del
govern– havien acordat.

En un comunicat conjunt, els
tres partits a l’oposició justifi-
quen aquesta maniobra perquè
“Castelldefels no es mereixia
arrossegar un any més els pres-
supostos municipals de l’any
anterior, que fins ara s’havien
prorrogat”, deixant de banda
“que les necessitats de la ciutat
han variat en aquests darrers
dos anys i els pressupostos ho
havien de reflectir”.

Els nous comptes, que final-
ment també vam comptar amb el
vot favorable del PP, UDC, AV-
VIC i el regidor no adscrit –es van
aprovar, per tant, per unanimi-
tat–, posen èmfasi en àmbits
com l’educació, els serveis socials
i el foment de l'ocupació. En
aquest sentit, l’alcalde Re-
yes –que no es pronuncia sobre
el fet que els comptes aprovats si-

guin els de l’oposició– dóna su-
port als pressupostos  i assegura
que el més important d’aquests
comptes “són els ajuts a les per-
sones, l’aposta per l’ocupació i,
sobretot, garanteixen la realit-
zació d’inversions”. “També re-
forcen l’àmbit de l’educació i
contemplen l’acord del quart
institut”, afegeix l’alcalde, que evi-
ta entrar en polèmiques.

L’Ajuntament de Castelldefels. Foto: Arxiu

L’alcalde Reyes haurà d’aplicar 
els pressupostos de l’oposició
» PSC, ICV-EUiA i CDC, que sumen majoria, forcen que s’aprovin

els comptes que ells, al marge del govern, havien acordat

Denuncien incompliments 
de les mesures contra el soroll

POLÈMICA4L’Ajuntament ha
denunciat recentment que s’es-
tan incomplint les mesures
acordades pel que fa a la re-
ducció de l’impacte acústic dels
avions de l’aeroport del Prat que
pateixen els veïns i veïnes de la
ciutat.

El consistori ho ha fet a tra-
vés de l’Oficina Municipal de Se-
guiment de l’Aeroport (OMSI-
CA), segons la qual s’han in-
complert alguns acords per part
de l’aeroport –gestionat per
Aena– sobre l’horari d’inici de la
configuració nocturna.

Els tècnics, però, admeten
que durant el mes de gener els ni-
vells d’impacte acústic han estat
menors, però ho relacionen amb
el fet que les condicions meteo-
rològiques han estat favorables.

En aquest sentit, alerten que
en una època amb més afluència
de trànsit d’avions i una meteo-
rologia més perjudicial, si s’in-
compleixen aquest tipus d’a-
cords en relació amb els horaris
nocturns, l’impacte pot ser més
gran. Per aquest motiu, l’OM-
SICA ha traslladat la seva preo-
cupació a Aena.

Talls de trànsit d’un any per 
les obres del Passeig Marítim

MOBILITAT4L’Ajuntament ha
informat recentment dels talls de
trànsit que es produiran al tram
entre l'avinguda República Ar-
gentina de Castelldefels i el límit
amb el terme municipal de Sit-
ges a causa dels treballs de cons-
trucció de la tercera fase del
Passeig Marítim. El trànsit de ve-
hicles en direcció a Barcelona ha
quedat tancat i es preveu que si-
gui així al llarg dels pròxims
dotze mesos.

D’aquesta manera, per aquest
tram només es podrà circular en
direcció a Sitges durant l’any

que es preveu que durin les
obres. Durant aquest període,
s’haurà de circular pel carrer de
Mèxic –que ha canviat el sentit
de la circulació i seguirà així du-
rant aquest temps– si es vol
anar en direcció a Barcelona.

Des del carrer de Mèxic els
cotxes que vagin a Barcelona po-
dran seguir pel passeig del Timó
o el del Ferrocarril fins a l'avin-
guda República Argentina.

Les parades d’autobús cap a
Barcelona del passeig, doncs,
queden anul·lades temporal-
ment.

Jordi Díaz i Alba Florejachs
porten l’obra ‘Losers’ al Plaza

CULTURA4El passat 6 de febrer
el teatre Plaza de Castelldefels va
acollir la representació de la re-
eixida obra Losers, dirigida per
Marta Buchaca –qui també n’ha
fet el guió– i interpretada per
Alba Florejachs i Jordi Díaz.

Es tracta d’una comèdia ro-
màntica que ja ha passat per
nombrosos escenaris catalans i
que va més enllà dels tòpics en
el tractament de les relacions de
parella.

La directora i guionista Mar-
ta Buchaca parla d’aquelles per-
sones que per norma, per ca-
ràcter o per filosofia de vida són
uns perdedors  o losers. És una
obra que parla de l’amor i del dia
a dia d’una parella.

Tracta temes com la rutina,
la convivència des d’una pers-
pectiva humorística, que també
té moments de tensió propis
dels problemes que sorgeixen en
una relació. 

Condol | Mor Agustín Marina, exalcalde de Castelldefels
Agustín Marina, que va ser el primer alcalde de la democràcia a Castelldefels, va morir dilluns 

passat dia 16 de febrer després d'una llarga malaltia. Dimarts 17 es va celebrar la vetlla al Tanatori de 
Gavà-Castelldefels, on va tenir lloc el funeral. Marina va ser alcalde de la ciutat del 1979 al 2002. També 

va ser diputat per la Diputació de Barcelona i vicepresident de la Corporació Metropolitana de Barcelona.

Redacció
CASTELLDEFELS
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ERC i Podem presenten 
al Mompou els seus candidats

ELECCIONS4Els grups polítics
de Castelldefels han començat el
compte enrere de cara a les
pròximes eleccions municipals
i estan donant a conèixer els
seus candidats a la ciutadania.
Aquest és el cas d’ERC, que fa
uns dies va presentar al centre
cívic Frederic Mompou el seu
representant a les eleccions mu-
nicipals, Antoni Casas. El can-
didat republicà va ser escollit
per unanimitat per part de la
militància d’Esquerra com a
candidat a l’alcaldia de Castell-

defels. Casas, que és militant
d’ERC des de 2003, té 42 anys,
és llicenciat en Administració i
Direcció d'Empreses i té un
màster en Gestió Pública per la
UB i un altre en Comptabilitat
i Finances per la UPF.

Al mateix lloc, uns dies
abans, la secció local de Po-
dem Castelldefels va convocar
una assemblea ciutadana per
presentar els seus candidats i el
programa electoral titulat Cas-
telldefels Sí Puede/Castellde-
fels Sí Pot. 

El PSC de Castelldefels ha em-
près recentment accions legals
contra l’equip de govern de l’al-
calde Manuel Reyes, al qual acu-
sa d’haver fet unes afirmacions
durant el Ple del passat 13 de ge-
ner “que podien donar a enten-
dre que els regidors socialistes
van actuar per interessos parti-
culars en relació amb l’adjudi-
cació del contracte de recollida de
residus i neteja viària”, segons in-
formen fonts socialistes. Per això
el PSC ha interposat una de-
manda de conciliació, pas previ
a la interposició d’una querella
criminal per injúries i calúmnies.

Durant el Ple en qüestió, se-
gons expliquen els socialistes, l’e-
quip de govern va presentar un
recurs de reposició contra l’acord
de desistiment de l’adjudicació
del contracte pels serveis es-
mentats, que ja va ser aprovat
per tots els grups de l’oposi-
ció –PSC, ICV-EUiA i CiU– el
passat mes de desembre. Se-
gons el PSC, el Ple rebutjava
l’adjudicació del contracte de la
neteja per part del govern local
per tercera vegada.

Ara, el PSC exigeix amb la de-
manda que l’equip de Reyes es
retracti de les seves afirmacions
i que “reconegui públicament
que l’actuació de l’oposició va ser
legal i transparent, i que tan sols
es va limitar a exercir lliurement
el seu dret a vot”.

MANUEL REYES RESPON
Per la seva banda, Manuel Reyes
ha dit que el PSC ha presentat la
demanda en conèixer que “anà-
vem a portar el cas a la Fiscalia

perquè s’investigui si els regidors
de l'oposició han incorregut en
un possible delicte per votar en
contra de l'adjudicació del servei
provocant que el concurs quedés
sense adjudicar”.

L’alcalde Reyes creu que la
demanda dels socialistes és una
“maniobra de distracció” que
pretén “amagar a la ciutadania la
veritat sobre el contracte de ne-
teja i recollida d'escombraries i
impedir als regidors del govern
complir amb la seva obligació”.

L’alcalde de Castelldefels, Manuel Reyes. Foto: PP

El PSC demanda el govern de
Reyes per possibles calúmnies

Redacció
CASTELLDEFELS

Una part del Centre Cívic de
Poble Vell i Canyars obrirà aviat
EQUIPAMENTS4La primera fase
dels treballs de l’esperat Centre
Cívic que donarà servei als barris
de Canyars i Poble Vell estarà en-
llestida a l’abril, de manera que
els espais construïts en aquesta
primera etapa ja començaran a
funcionar. Després, s’iniciaran
les obres de la següent fase, que
ara estan en període de licitació.

Al nou equipament s’hi des-
envoluparan activitats d’àmbit
social i cultural, a més de for-
mació i oci. La idea també és des-
centralitzar algunes activitats
formatives de La Guaita. La ins-

tal·lació també encabirà les ofi-
cines de les associacions de veïns. 

En total, l’equipament ocu-
parà 500 metres quadrats de
superfície, 280 dels quals com-
prendran l’accés i el punt d’in-
formació i coordinació del cen-
tre i una àrea adreçada a l’estu-
di i la lectura, que comptarà
amb deu ordinadors. Aquesta
part és la que estarà enllestida en
unes setmanes. Els 220 metres
quadrats restants es destinaran
a una sala de projeccions i un es-
pai de coworking, que compta-
rà amb sis punts de treball.
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La ciutat de Gavà ha signat un
conveni per adherir-se a la Xar-
xa de Memòria i de Prevenció del
Feixisme, Mai Més. L’acord es va
signar el passat 6 de febrer entre
l’alcaldessa de Gavà, Raquel
Sánchez (PSC) i el president
d'Amical Mauthausen, Enric Ga-
rriga. Aquesta associació es va
crear el 2013 per agrupar i re-
presentar els espanyols que van
ser víctimes del nazisme als
camps de concentració.

L’objectiu de la signatura del
conveni és crear una xarxa local
en la qual s’incloguin els centres
educatius del municipi i les en-
titats de Gavà, per educar en la
prevenció del feixisme des de la
memòria històrica. 

La idea és connectar-se tam-
bé a altres municipis inclosos al

projecte per treballar conjunta-
ment. A Gavà, el consistori va
aprovar la seva adhesió a la xar-
xa de prevenció del feixisme i de
memòria històrica per unani-
mitat durant el Ple municipal del
passat mes de gener.

PROJECTE BUCHENWALD
De fet, va ser l’Institut Bruguers
qui va demanar al consistori de

Gavà que se sumés a la xar-
xa –el centre educatiu ja forma-
va part de la iniciativa–. 

Així mateix, alguns alumnes
de l’Institut Bruguers han viat-
jat recentment a Alemanya per
visitar el camp de concentració
de Buchenwald –de fet, el pro-
jecte que s’està duent a terme a
l’institut de Gavà ha pres el nom
d’aquest camp alemany–.

Fotografia de nens que van sobreviure al camp de Buchenwald. Foto: USHMM

La ciutat s’adhereix a la xarxa
de memòria històrica ‘Mai Més’
» L’objectiu del projecte, on intervenen centres educatius, entitats 

i el consistori, és conscienciar i educar per la prevenció del feixisme

Es presenta el nou Pla de
Mobilitat Urbana de Gavà

PROGRAMA4El passat dimarts
10 de febrer es va presentar a
Gavà la proposta del Pla de Mo-
bilitat Urbana a les entitats i els
veïns i veïnes del municipi. L’ac-
te va tenir lloc a la Biblioteca Jo-
sep Soler Vidal.

El Pla és un document on es
plantegen diverses actuacions i
propostes amb l’objectiu de mi-
llorar la mobilitat al municipi te-
nint en compte els diferents
mitjans de transport.

El consistori va explicar el Pla
a la ciutadania i al teixit asso-
ciatiu de Gavà perquè volen co-
nèixer “la seva opinió”, tal com
explicava l’alcaldessa, Raquel
Sánchez, durant l’acte de pre-

sentació. Amb aquesta jornada
es va obrir, doncs, un procés par-
ticipatiu per recollir les propos-
tes dels veïns i les entitats del
municipi.

Els principals objectius del
Pla són millorar la seguretat
viària, afavorir la mobilitat a
peu, augmentar l’ús de la bici-
cleta, promoure un transport
col·lectiu de qualitat i competi-
tiu, garantir una distribució de
mercaderies àgil i ordenada, fo-
mentar l’ús racional del cotxe,
optimitzar l’oferta d’aparcament,
disminuir els nivells de conta-
minació i sensibilitzar la ciuta-
dania sobre la mobilitat soste-
nible i segura, entre altres.

Més recursos a Gavà per 
a beques menjador escolars

AJUTS4Una aportació de l’Obra
Social La Caixa, farà que Gavà
compti amb 22.000 euros més
per cobrir els ajuts de beques als
menjadors escolars. Això ha es-
tat gràcies a un acord signat fa
uns dies per l’alcaldessa del mu-
nicipi, Raquel Sánchez (PSC), i
el director de l'àrea de negoci de
La Caixa de Gavà, Manuel Ortiz.

L’Ajuntament de Gavà tam-
bé compta amb 200.000 euros
que aporta el Consell Comarcal
del Baix Llobregat per a cobrir
aquesta necessitat.

Així, els 22.000 euros amb

els quals contribueix l’Obra So-
cial La Caixa se sumen als altres
22.000 euros que aporta el con-
sistori, a més de 5.000 euros
aportats amb anterioritat per
la Fundació Núria Garcia.

Les beques de menjador es-
colar consisteixen en la cober-
tura del 50% del cost del men-
jador –l’altra meitat restant l’ha
d’aportar la família de l’infant
beneficiari dels ajuts–. 

L’ajuda mitjana és de 546,60
euros per nen a l’any. A Gavà es
beneficien d’aquests ajuts un
total de 368 infants aquest curs.

En marxa les obres del
programa ‘Junts fem barri’

URBANISME4Fa uns dies s’han
començat a implementar els tre-
balls del programa Junts fem ba-
rri. Es tracta d’una sèrie d’ac-
tuacions urbanístiques que l’A-
juntament duu ara a terme des-
prés d’un procés participatiu en
el qual s’ha tingut en compte l’o-
pinió dels veïns.

S’executaran una vintena de
projectes, la meitat dels quals han
estat proposats pels ciutadans de
Gavà. L’altra meitat ha estat pro-

posada pels mateixos tècnics
municipals. En total, s’ha fet una
inversió de mig milió d’euros,
aproximadament.

Entre els treballs, s’ha fet el
nou asfaltat de la Rambla de
Pompeu Fabra, entre els carrers
de Lluís Mollet i Joan I. També
es millorarà el carrer de la Riera
de Sant Llorenç, es renovarà el
parc infantil de la Torre Lluc i es
construirà un espai per a gossos
al parc del Mil·lenni, entre altres.

Feina | Nova edició del programa ‘Joves per l’Ocupació’
Torna una nova edició del programa Joves per l’Ocupació, una iniciativa que impulsa

l’Ajuntament amb l’objectiu d’incentivar l’entrada dels joves al món laboral i forma-
tiu. Els beneficiaris seran una trentena de joves amb edats compreses entre els 16 

i els 24 anys, que no tenen el graduat d’ESO i que es troben en situació d’atur.

Redacció
GAVÀ
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De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Hi poso un notable (7 o 8). Per la ca-
pacitat de resistir la crisi preservant
els serveis bàsics, per mantenir sol-
vent la capacitat d'acció i de trans-
formació de l'Ajuntament i per
haver marcat una nova manera de
governar al costat de la gent, code-
cidint des del compromís mutu.

Si al maig és alcaldessa, quina
serà la primera decisió que pren-
drà?
Elaborar el Pla d'Actuació Municipal
i sotmetre'l a participació i consulta
ciutadana. I reforçar totes les ac-
cions de suport a les famílies i l'e-
ducació. Hem garantit els serveis a
la persona, ara és hora de generar
més igualtat i noves oportunitats.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Una nova estratègia de promoció
econòmica per fer arribar la recu-
peració al màxim de persones i
col·lectius. Un programa intensiu
d'inversions als barris. Obrir plena-
ment el govern de Gavà a la ciuta-
dania.

Estaria disposada a pactar amb
alguna altra formació per entrar
al govern municipal?
Sí, sempre segons un programa
d'accions concretes i que defensi els
interessos reals de la gent i obrir ve-
ritables perspectives de futur.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
Serà la mateixa que faig ara i que
faria de nou com a alcaldessa.

La veu dels candidats a Gavà
» Raquel Sánchez (PSC) diu que s’han garantit els serveis i que ara toca generar més igualtat 
» L’oposició es mostra convençuda que un canvi és possible i accentua la crítica constructiva

Raquel Sánchez (PSC)

“Hem resistit la
crisi preservant els
serveis bàsics i la
capacitat d’acció”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Un 8, ja que valorem molt positiva-
ment  els acords de Govern de les
esquerres progressistes, que han fet
una gestió municipal transparent i
responsable. No obstant, hem de
seguir treballant per aconseguir
una plena integració i millora en
tots i cadascun d’aquests aspectes
fonamentals de la ciutat.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Prioritzar els assumptes socials, tre-
ballaríem incansablement perquè
cap ciutadà ni ciutadana de Gavà
quedés desprotegit socialment.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Prioritzar les necessitats socials; fo-
mentar la creació de treball incenti-
vant ajuts; implicar la ciutadania en
la prevenció dels espais naturals i
històrics; promocionar el turisme
cultural i del medi natural; i consoli-
dar les activitats esportives.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Volem fomentar acords amb for-
macions d’esquerres per consolidar
una ciutat progressista, justa i so-
cialment cohesionada.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
A l’oposició seguirem treballant
amb la idea en ferm de donar ser-
vei a la ciutadania, fent propostes
progressistes per millorar la qualitat
de vida de Gavà.

Nicolás Sanz (ICV-EUiA)

“Treballarem 
perquè cap 

gavanenc quedi 
desprotegit”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
No s’ha de caure en el desprestigi
continuat des de l’oposició. Valoro
la gestió de l'actual govern munici-
pal amb  un 4'8, és un suspens, però
gairebé un aprovat justet.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Cal actuar sobre moltes qüestions
urgentment a Gavà. Si n’haig de
citar algunes, faré de l'increment
considerable en la despesa social la
meva primera acció al servei de les
persones i un pla d'urgència per a
aquells en risc d'exclusió. 

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Moltes. I s'entenguin les abans es-
mentades com a accions prèvies a la
dinamització econòmica, el foment
de l'ocupació, la neteja, la seguretat,
els esports, el comerç, la pagesia, la
no discriminació als barris... I resol-
dre els conflictes oberts amb els tre-
balladors municipals pel mal tracte
que reben de l'actual govern.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Estic obert a escoltar tothom. Re-
butjaré aquells que no entenguin el
deure, que des de la ciutat, ens
compromet al servei de Catalunya i
dels seus drets nacionals. 

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
CiU no serà a l’oposició la pròxima
legislatura, perquè guanyarem les
pròximes eleccions.

Ramon Castellano (CiU)

“CiU no estarà a 
l’oposició perquè

guanyarem les 
eleccions del maig”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Un 3.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Cessar l'inspector en cap de la poli-
cia municipal. El dispendi d'aquest
càrrec no li cal ni a la ciutat ni al cos
de la nostra policia.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Atreure inversió d'empreses que
generin llocs de treball de qualitat;
potenciar els serveis socials, amb
nous equipaments; encetar una
política de cogestió dels equipa-
ments amb les entitats; implantar
els pressupostos participatius en les
àrees de serveis personals i via pú-
blica; canviar el model urbanístic
actual per un de sostenible; sotme-
tre aquests projectes a consulta
local; i revisar l'actual plantilla de
càrrecs de confiança, per eliminar
els que no siguin imprescindibles, a
més de rebaixar aquests sous.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Estem oberts a pactar amb qualse-
vol força que comparteixi el nostre
model de ciutat, especialment en
els camps urbanístic, de participa-
ció ciutadana, d'assistència social i
de promoció econòmica.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
Control i fiscalització del govern i
elaboració constant de propostes
per millorar la ciutat, com fins ara.

Andreu P. Lorite (ERC)

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Una legislatura compartida per un
alcalde i una alcaldessa no pot tin-
dre una nota única. Ni un ni l’altre
han sabut fer la gestió que Gavà ne-
cessita. Els dos suspesos.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Obrir portes i finestres, és a dir, hon-
radesa, transparència i participació;
establir unes prioritats tocant de
peus a terra, com ara les necessitats
socials dels gavanencs, limitar els
sous i els “càrrecs de partit” i revisar
impostos.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Cal revisar la política de subven-
cions, planificar el manteniment i
els treballs amb cura per optimitzar
els recursos de l'Ajuntament, sense
oblidar el manteniment diari de la
ciutat i dels equipaments.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Si es respecta l'ideari i els trets fona-
mentals del nostre programa
estem disposats a escoltar propos-
tes, però no canviarem idees per
poltrones. 

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
Farem una oposició lleial amb de-
núncia de les situacions que creiem
dolentes per als gavanencs i pro-
posant aquelles solucions que pu-
guin millorar la nostra ciutat i fer la
vida més agradable i menys cara.

“Cessar l’inspector
en cap de la policia

local és el primer
que faré” 

Miguel A. Ibáñez (C’s)

“Escoltarem 
propostes però no 

canviarem idees
per poltrones”
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La renovada plaça de la Consti-
tució i el nou casal del barri de La
Montserratina es van donar a co-
nèixer als veïns en una jornada
festiva celebrada el passat diu-
menge 8 de febrer. Amb la re-
forma de la plaça i el nou centre,
Viladecans guanya nous espais
per a la trobada i la convivència.

Durant la jornada, que va
començar a les onze del matí, es
van fer visites guiades per les ins-
tal·lacions del nou casal. També
es van exposar les fotografies re-
alitzades per les dones de La
Montserratina, en una mostra
que portava el títol de Superhe-
roïnes del barri. A més, es va
pintar un mural. També hi va ha-
ver una xocolatada popular, feta
per les associacions veïnals i les
dones del barri, i una master

class de ball a càrrec de les as-
sociacions de Balls de Saló i de
Jubilats i Pensionistes.

LLEI DE BARRIS
El projecte de reforma de la
plaça i del nou casal s’ha pogut
dur a terme gràcies a la Llei de
Barris, que inclou finançament

per a actuacions d’aquest tipus.
El nou casal del barri acollirà la
seu de la regidoria del districte
i els espais de les entitats del ba-
rri de La Montserratina. El ser-
vei municipal de mediació i el
casal de gent gran també seran
traslladats al nou equipament
municipal.

Jornada de celebració a la renovada plaça de la Constitució. Foto: Ajuntament

El barri de La Montserratina
estrena la nova plaça i el casal 

» Els dos espais es van presentar en una festa el passat 8 de febrer 
» L’equipament acollirà la seu de la regidoria i el servei de mediació

Un carril bici connectarà 
el nucli urbà amb la platja

MOBILITAT4El nucli urbà de
Viladecans i la platja estaran
connectats per un carril bici,
que es construirà a la carretera
B-204 abans de l’estiu, segons
han informat des del consistori.

D’aquesta manera, s’acabarà
de completar i enllaçar el Camí
del Mar –conegut popularment
com el Camí de les Filipines– en-
tre la ciutat i el front marítim,
una via que Viladecans va recu-
perar després de l’expropiació
dels càmpings que hi havia a la

zona per a l’ampliació de l’aero-
port del Prat.

El projecte s’ha inclòs als
pressupostos de la Generalitat
per al 2015 i preveu que s’ade-
qüin les voreres de la carretera
per a l’ús de vianants i bicicletes.

També s’instal·laran tanques
protectores en el tram que no es
troba en l’àmbit urbà per tal
que aquest sigui més segur per
als cotxes que circulin per la B-
204, tenint en compte els vehi-
cles agrícoles.

S’inaugura el museu històric
de la ciutat a Ca n’Amat

CULTURA4El passat dissabte
24 de gener es va inaugurar el
nou Museu de Viladecans
(MUVA), ubicat a l’edifici his-
tòric de Ca n’Amat. 

El MUVA compta amb sis es-
pais, situats en una mateixa
planta, a través dels quals es fa
un recorregut per la història i el
patrimoni de la ciutat. Un dels
apartats fa especial incidència en
l’estil de vida al Delta del Llo-
bregat durant el segle XIX.

En una altra sala –la Sala del
Celler– s’hi fan tallers didàctics
i xerrades. A l’espai Joan Amat

hi ha una mostra permanent
amb mitjans audiovisuals i inter-
actius sobre la història de la
ciutat i l’edifici, que es va refor-
mar a mitjans del segle XIX.

També s’hi ha instal·lat la
Sala dels Cups i la Cuina, on es
mostra com era l’alimentació a la
zona del Delta fa un segle.

Més endavant, segons infor-
men fonts municipals, està pre-
vist que el museu històric de Vi-
ladecans s’ampliï per guanyar es-
pais i oferir més continguts,
amb més recursos audiovisuals,
entre altres aspectes.

Es rehabilitaran les pintures
de l’ermita romànica de Sales

PATRIMONI4Un nou projecte,
coordinat per la Diputació de
Barcelona i l’Ajuntament, reha-
bilitarà les pintures i desenvo-
luparà l’última fase de la reha-
bilitació de l’ermita de Sales,
l’edifici més antic que es con-
serva a Viladecans.

Segons expliquen des de l’à-
rea de Patrimoni Històric Local
de la Diputació, la restauració es
podria fer de diverses maneres.
Una possibilitat és realitzar pro-

jeccions audiovisuals i una altra
és la recuperació per part d’un
grup d’experts. Les pintures gò-
tiques de l’ermita de Sales són
poc comunes en el patrimoni ar-
tístic català. 

S’hi han fet diverses fases de
restauració a càrrec de la Dipu-
tació, la darrera de les quals va
acabar el 2012. L’ens supramu-
nicipal també vol fer-hi un pro-
jecte de museu per potenciar el
turisme de qualitat a la ciutat.

Successos | Un ferit de gravetat en una explosió
Un home de 61 anys va patir cremades molt greus a causa de la deflagració d’una

llauna de dissolvent que hauria manipulat mentre feia una barbacoa. El ferit va
ser evacuat en helicòpter a l’Hospital de la Vall d’Hebron. Un altre home de 31
anys va resultar ferit lleu. Els fets van ocórrer el passat diumenge 8 de febrer. 

Redacció
VILADECANS

El Camí de les Filipines, per on passarà el carril bici. Foto: ERC
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De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura? 
La crisi ha fet que s'hagin destinat
molts recursos a polítiques socials.
Contràriament, les altres adminis-
tracions han reduït aquest esforç, i
han fet retallades. La nota a la ges-
tió del govern municipal la posaran
els ciutadans. Jo, a les altres admi-
nistracions, sí que les suspendria.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà? 
M'adreçaré novament a la Genera-
litat i a altres administracions per tal
que no ens deixin sols en l'ajuda a
les persones i les famílies. 

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi? 
La Generalitat i l'Estat tenen un
deute molt important amb Vilade-
cans: millorar el transport públic. És
fonamental augmentar la freqüèn-
cia dels trens. Quant a serveis, s'ha
de continuar l'esforç en educació i
incrementar els recursos de l'Hospi-
tal. Cal iniciar les obres d'ampliació. 

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar en
el govern municipal? 
Els socialistes sempre hem pensat
que el govern municipal ofereix fór-
mules de col·laboració amb altres
partits que es fan més difícils en al-
tres nivells de govern. Per això, sem-
pre hem governat amb altres forces.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball? 
Espero que l'oposició ajudi el go-
vern en aquells assumptes trans-
cendentals per a la ciutat. 

La veu dels candidats a Viladecans
» L’actual alcalde, Carles Ruiz (PSC), defensa la seva gestió i es referma en el seu discurs social

» L’oposició es mostra crítica amb l’actual equip de govern i reclama un canvi després de 32 anys

Carles Ruiz (PSC)

“S’ha de continuar
l’esforç en educació i
millorar els recursos

de l’Hospital”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Un 3.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Reestructurar l’ajuntament perquè
sigui menys costós per als ciuta-
dans (reducció de càrrecs de con-
fiança i tinències d’Alcaldia, entre
altres). 

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Rebaixar l’IBI en un 50%, rebaixar
l’impost de circulació en un 8% i
promocionar l’ocupació, sobretot
juvenil i adults de més de 45 anys.
També promoure el comerç de pro-
ximitat, atorgar bonificacions fiscals
a diversos col·lectius, millorar el pa-
viment i voreres dels barris (Alba-
Rosa, Mas Rates, barri Centre, etc.) i
que aquests siguin més segurs. Cal
que s’ampliï l’Hospital i aconseguir
finançament per als clubs esportius
i la cultura. A més, s’han de millorar
les escoles, donar ajuts per al llo-
guer als col·lectius desafavorits i
plans d’atenció a tots els barris per a
la gent gran.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Sempre que beneficiï els veïns.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball? 
Seguir treballant per millorar el dia
a dia de tots els veïns, insistir i com-
plir amb el nostre programa electo-
ral i controlar i fiscalitzar el govern
municipal. 

Sergio Garcia (PP)

“S’han de reduir 
els càrrecs de 

confiança i 
replantejar-ho tot”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Un set. S’ha cobert en gran part el
Pla d’Actuació Municipal que vam
acordar però no podem estar con-
tents perquè molta gent ho està
passant malament. Som una ciutat
treballadora i li ha passat el pitjor:
tenir molta gent a l’atur.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Fer un gran acord ciutadà contra el
fracàs escolar. L’única manera de
tenir demà menys atur i millors sa-
laris és tenir la gent més preparada.
És un desafiament on cal sumar tot-
hom.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Socials. Ajudar qui pateix a causa de
les ferides de la crisi. Cal invertir en
la gent, el comerç, les entitats. Crec
en l’urbanisme humil que repara,
per una ciutat de voreres còmodes
des de Sales fins a Albarrosa.

Estaria disposat a pactar amb
una altra formació per entrar al
govern municipal?
Crec en l’acord com la base de fer
política. Fins i tot en l’oposició he in-
tentat construir acords sobre els
desacords. S’ha de governar per a
tothom. Aspiro a guanyar i a fer la
confluència i l’acord d’esquerres.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
Defensarem el mateix. Criticarem
quan estem en desacord, ens carre-
garem de raons amb la gent, i ofe-
rirem  idees per millorar Viladecans.

J. L. Atienza (ICV-EUiA)

“El primer que faria
com a alcalde és un
gran acord contra 
el fracàs escolar”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Resulta molt difícil de valorar. En
qualsevol cas, després de 32 anys
de governs socialistes s'ha perdut
l'impuls transformador. Les princi-
pals obres que es fan són la culmi-
nació de plans antics i molt cars o
inversions conjuntes amb la Gene-
ralitat com a partícip fonamental.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Implantar les propostes d'ajut a les
persones en situació de pobresa
energètica i fer créixer l'atenció a la
gent gran. A més, ens reunirem
amb els consellers per ratificar els
projectes en marxa: tercer ambula-
tori, ampliació de l'hospital, creació
de llocs de treball a Ca n’Alemany.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Cal estendre serveis socials i fer una
ciutat més cuidada i integrada,
sense barris perifèrics, amb un
Ajuntament més transparent i
obert, i prioritzar l'arribada d'em-
preses per combatre l’atur.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Ara per ara no tenim al cap cap
pacte, perquè creiem que la nostra
proposta és diferent de la que pre-
senta l'actual Ajuntament.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
Fer una tasca de control del govern
municipal, amb una crítica cons-
tructiva i disposada a acordar.

Carles Lozano (CiU)

“Després de 32 anys
de governs del PSC
s’ha perdut l’impuls

transformador”

De l'1 al 10, com valora la gestió
del govern municipal durant
aquesta legislatura?
Fins aquest any el govern no ha
estat capaç de reduir el nombre
d'aturats per sota de les sis mil per-
sones. A més, la gestió que fa a in-
versions enfocades a la cultura del
totxo i a projectes faraònics com
l'outlet posa de manifest que no
viu a la mateixa realitat que els ciu-
tadans. Li poso un 3.

Si al maig és alcalde, quina serà
la primera decisió que prendrà?
Eliminar tots els càrrecs que no
tenen res a veure amb la mateixa
gestió del municipi. A Viladecans
només en càrrecs de confiança
se'ns en va un milió d'euros a l'any.

Quines són les principals mesu-
res que cal emprendre per millo-
rar el municipi?
Engegar un pla de regeneració del
comerç  i fer més inversions en pro-
jectes de ciutadans i entitats són
clau per sortir de la crisi.

Estaria disposat a pactar amb al-
guna altra formació per entrar al
govern municipal?
Parlar de pactes en la tessitura po-
lítica que ens trobem és parlar
pràcticament d'una utopia. Treba-
llarem al màxim perquè la gent co-
negui el nostre programa i les
nostres propostes.

Si finalment es queda a l'oposi-
ció, quina serà la seva línia de tre-
ball?
Seguirem treballant a peu de car-
rer per conèixer les necessitats
dels ciutadans, les seves inquie-
tuds i intentar ser conscients de la
realitat dels barris.

Alberto Delgado (PxC)

“El govern actual 
ha fet inversions 

enfocades a la 
‘cultura del totxo’”
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L’Ajuntament bonificarà fins al
50% del cost de l’Impost sobre
Béns Immobles (IBI) de les per-
sones del municipi que es trobin
en situació d’atur de llarga du-
rada, famílies monoparentals o
pensionistes. Així ho va acordar
fa uns dies el Ple municipal.

Els beneficiaris, però, hauran
de complir dos requisits: el pri-
mer és que han d’estar empa-
dronats al Prat i l’altre és que han
de ser contribuents de l’IBI per
l’habitatge que constitueixi la
seva residència habitual, segons
han informat des del consistori.

Per tal de sol·licitar els ajuts,
els interessats s’hauran d’adre-
çar a l'Oficina d'atenció ciuta-
dana (OIAC) o a les dependèn-
cies de la secció de Gestió Tri-
butària. El termini per presentar

les sol·licituds acaba el pròxim 31
de març.

TELEASSISTÈNCIA GRATUÏTA
Una altra mesura que ha posat
en marxa el consistori adreçada
a les persones més desafavorides
de la ciutat és destinar 56.000
euros al servei de teleassistència
domiciliària a la ciutat per al pri-
mer semestre d’enguany. Al llarg
del 2015, sumant els dos se-

mestres, se'n destinaran un to-
tal de 112.000 euros, segons
han assegurat des de l’ajunta-
ment.

El servei de teleassistència de
l’Ajuntament del Prat atén un to-
tal de 1.123 persones, que el re-
ben de manera gratuïta. Els be-
neficiaris són persones de més de
65 anys o amb alguna discapa-
citat, que viuen soles o amb una
altra persona també dependent.

El Ple va aprovar la mesura fa uns dies. Foto: Arxiu

El consistori subvencionarà 
una part de l’IBI als aturats

» El Ple aprova bonificar fins al 50% de l’impost als desocupats
» L’Ajuntament destinarà enguany 110.000 euros a la teleassistència

Les escoles redueixen un
29% la despesa energètica

MEDI AMBIENT4Al llarg de tot
el 2014, les escoles públiques del
Prat han reduït un 28,6% el seu
consum energètic, segons in-
formen des del consistori. Això
ha estat gràcies al programa
d’estalvi energètic 50/50: mei-
tat per a tu, meitat per a mi.

En concret, s’ha consumit
un milió de quilowatts menys
que el 2013 i s’han deixat d’e-
metre gairebé dues-centes tones
de CO2 a l’atmosfera –xifra que
equival al consum  energètic
anual de 125 famílies de tres
membres del Prat–.

Aquesta reducció del con-
sum energètic s’ha produït grà-
cies al fet que s’han pres mesu-
res com ara ajustar al màxim la
calefacció, la il·luminació dels
edificis i dels consums ‘ocults’
dels aparells electrònics.

Segons el consistori, l’estal-
vi energètic podria haver estat
molt més gran, però ha coincidit
que al llarg del curs 2013-2014
es van fer més activitats ex-
traescolars i a l’estiu es van fer
obres a molts centres, fets pels
quals ha augmentat el consum
d’elèctric, indiquen.

Creen una aplicació mòbil 
de seguretat ciutadana

TECNOLOGIA4El Prat ha creat
una aplicació per a telèfons in-
tel·ligents que permet fer avisos
d’emergència i comunicar inci-
dències a la Policia Local. Així,
de manera immediata, els usua-
ris poden avisar de robatoris, in-
cendis, agressions, vehicles
abandonats i actes d’incivisme,
entre altres. 

La nova aplicació també per-
met els agents locals donar una
resposta ràpida als usuaris amb
informació sobre què fer en ca-
sos d’emergència, de manera
que la comunicació entre la po-

licia i els ciutadans pot ser més
immediata i àgil.

L’app de seguretat ciutada-
na és apta per als sistemes An-
droid  i IOS, tot i que de moment
només està disponible per al
primer tipus. A més, està confi-
gurada en quatre idiomes: ca-
talà, castellà, anglès i francès.

Gràcies al senyal de GPS dels
mòbils, els agents poden ubicar
on es troba l’usuari que ha enviat
l’alerta, fet que agilita molt la in-
tervenció. A més, l’app permet
afegir fotografies de l’indret i
una descripció de l’incident.

Un grup d’alumnes del Prat
estudien com viatjar a Mart

EDUCACIÓ4Una quarantena
d’alumnes de tercer i quart d’E-
SO de diversos instituts i escoles
del Prat participen en un pro-
jecte amb la UPC en el qual in-
vestiguen la possibilitat d’establir
una colònia humana a Mart. 

Es tracta d’una iniciativa de
la Universitat Politècnica de Ca-
talunya (UPC), que compta amb
el suport de la Diputació de Bar-
celona, que pretén generar in-
terès pel coneixement i la ne-

cessitat d’aprendre, a més de
motivar els joves i també fo-
mentar el treball en equip.

Les sessions, que se cele-
bren en cinc matins, es realitzen
al Campus UPC del Baix Llo-
bregat, a Castelldefels. Aquí els
estudiants analitzen al laboratori
i als diversos espais de recerca
del campus universitari si seria
viable establir una colònia d’és-
sers humans a Mart amb la tec-
nologia actual.

Ciutat | Compren la granja Torres per produir el gall de pota blava 
L’Ajuntament ha anunciat que ha comprat la granja Torres i ha construït un galliner de cria d’aquesta raça de 

pollastres, situat al costat dels horts lúdics del camí de la platja. Ho ha fet amb l’objectiu de garantir el futur de 
la producció de pollastres del Prat i assegurar la pervivència de la raça pota blava. Segons el consistori, a causa 

de l’estacionalitat de la venda d’aquest tipus de pollastre, el negoci i la continuïtat de la granja era inviable.   

Redacció
EL PRAT
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Després de més de 30 anys, no creus
que ja n’hi ha prou?

CIUTAT

Proposo: 
�  La reducció de càrrecs polítics, tinents d’alcalde i assessors. Volem un govern mu-
nicipal més eficaç i amb un cos polític que costi menys diners als ciutadans.
�  La limitació de mandats en l’exercici de responsabilitats polítiques. Defensem
la renovació de càrrecs i no alcaldes que s’eternitzin.
�  Sotmetre a consulta popular i a processos de participació ciutadana els grans
temes de ciutat. Creiem que els ciutadans han de tenir la darrera paraula en els grans te-
mes de ciutat.
� Impulsar un Ajuntament que aposti pel procés sobiranista sense cap tipus de
complexe. Defensem que l’Ajuntament bategui al ritme del procés polític que viu Catalunya.

www.ciuelprat.cat

Imma Llopis, candidata de Convergència a l’alcaldia del Prat de Llobregat
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Comerç

Es presenta el projecte
‘Ocupació a la indústria local’

COMARCA4Fa uns dies es va
presentar el projecte Ocupació a
la indústria local, impulsat per
la Diputació de Barcelona, el
qual preveu destinar una parti-
da de dos milions d’euros per po-
sar-los a l’abast dels ens locals de
la demarcació –entre els quals es
troben Castelldefels, El Prat, Vi-
ladecans i Gavà– amb l’objectiu
de promoure l’ocupació de qua-
litat a la indústria local.

La idea és afavorir la compe-
titivitat de les empreses incloses
als sistemes productius locals,
enfortir la col·laboració entre el
sector privat i públic i generar
llocs de treball.

El pla es dirigeix a municipis
amb un mínim de 30.000 habi-
tants. Aquells que vulguin ser-ne
beneficiaris, han de presentar
projectes de millora de l’ocupa-
ció i la inserció laboral d’aturats.

Els jardins del Castell acullen
la Fira de Sant Valentí 2015 

CASTELLDEFELS4Els jardins
del Castell van ser l’escenari de
la quarta edició de la Fira de Sant
Valentí, que es va celebrar di-
lluns 9 de febrer, coincidint amb
la jornada de portes obertes del
Castell i el Concurs de Declara-
cions d’amor.

Durant la jornada van ser
protagonistes els establiments
que mostraven productes rela-
cionats amb la festa de Sant

Valentí com, per exemple, flo-
risteries, pastisseries i botigues
de regals, entre altres propostes
de diferents tipus.

A més, durant els dos caps de
setmana d’abans i després de
Sant Valentí diversos hotels de
Castelldefels ofereixen una d’es-
capada romàntica per 25 euros
per persona i nit i l’obsequi d’u-
na ampolla de cava. Una opor-
tunitat molt atractiva.

Castelldefels | Una bossa reutilitzable per a les rebaixes
Fins al 7 de març els clients dels comerços de Castelldefels que presentin tiquets de
compra que sumin 50 euros –poden ser de diversos establiments– rebran una bossa 
de ràfia reutilitzable a l’Oficina de Turisme del municipi. Com a màxim, s’entrega una 
bossa per persona i dia i la promoció és vàlida fins que s’exhaureixin les existències.

El restaurant Cèntric Gastrobar
va rebre fa uns dies el distintiu de
compromís per a la qualitat tu-
rística que atorga el Sistema In-
tegral de Qualitat Turística Es-
panyola en Destinació (SICTED).
També van ser distingides per la
seva qualitat en l’àmbit turístic les
platges de Castelldefels, Gavà i el
Prat i el teatre Atrium de Vila-
decans.

En el conjunt de la comarca
del Baix Llobregat van ser reco-
negudes un total de trenta-sis
empreses, trenta-tres de les quals
renovaven el distintiu –a excep-
ció del restaurant Cèntric del
Prat, que enguany ha rebut el re-
coneixement per primera vegada,
juntament amb dues empreses
més de la comarca–.

Des del 2007, el Consorci de
Turisme del Baix Llobregat està
apostant per la qualitat turística

de la comarca en col·laboració
amb els ajuntaments del Baix a
través del SICTED, que fomenta
la coordinació del sector públic i
privat al territori.

Una de les estratègies que ha
engegat recentment el Consorci de
Turisme ha estat la promoció de
l’oferta turística de la comarca
mitjançant la campanya A un
salt de Barcelonaa través del por-
tal d’Internet Atrápalo. Una de les
primeres propostes d’oci llança-

des al portal d’oci són els espais
naturals del Delta i el Parc Ar-
queològic de Gavà.

CASTELLDEFELS A FITUR
Castelldefels va participar fa uns
dies en la Fira Internacional de
Turisme (FITUR) celebrada a
Madrid on va presentar, a més de
l’oferta vinculada a la platja, di-
verses activitats orientades al tu-
risme familiar, àmbit en el qual es
vol consolidar.

El restaurant Cèntril Gastrobar del Prat va rebre un distintiu. Foto: Cèntril

Premien empreses del Delta 
per la seva qualitat turística

Redacció
EL PRAT

Transport | 41 milions de passatgers als busos del Baix
Els autobusos interurbans del Baix Llobregat han transportat 41.578.144 passatgers el 2014 –un milió

i mig d’usuaris més que l’any anterior–, segons dades publicades per l’empresa BaixBus, que agrupa
les companyies de transport Mohn, Rosanbus i Oliveras. On ha incrementat més el nombre d’usuaris

és a Sant Boi i Sant Joan Despí (+3,9%), Castelldefels (+3,3%), i l’Hospitalet i el Prat (+2,6%).  

El Parc de Collserola, que suma
8.295 hectàrees protegi-
des –2.662 de les quals pertan-
yen a la comarca del Baix Llo-
bregat i es reparteixen en cinc
municipis: Molins de Rei, Sant
Feliu, Sant Just Desvern, Es-
plugues i El Papiol–, gaudirà
de més protecció, tant urbanís-
tica com mediambiental. Aquest
és, almenys, l’objectiu del nou pla
aprovat fa poc per l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona (AMB).

Es tracta de l’anomenat Pla
Especial de Protecció del Medi
Natural i el Paisatge (PEPNat),
que preveu posar en marxa un
conjunt d’accions amb l’objectiu
d’incrementar la protecció d’a-
quest espai natural, que és el més
gran al territori metropolità. En
total, s’ha acordat treballar en 21

línies estratègiques i nou objec-
tius específics, els quals han sor-
git d’un estudi previ de la situa-
ció del parc.

Entre les accions que es du-
ran a terme destaquen la millo-
ra de les condicions ambien-
tals, l’ús social del parc, el man-
teniment del patrimoni històric,

modular el paisatge i minimitzar
els impactes humans.

També es vol establir un mo-
del de gestió basat en la col·la-
boració pública i privada, fer
un inventari de la fauna i flora
del parc,  millorar els accessos i
promoure Collserola com un es-
pai de salut, entre altres.

El Parc de Collserola ocupa una part del territori de la comarca. Foto: Arxiu

Aproven un pla especial per 
protegir el Parc de Collserola 

Redacció
BAIX LLOBREGAT

Adverteixen de la degradació
del corredor del Llobregat

MEDI AMBIENT4El Departa-
ment de Territori i Sostenibili-
tat de la Generalitat va aprovar
fa uns dies el Catàleg del pai-
satge de la Regió Metropolitana
de Barcelona, amb el qual s’han
identificat cinc indrets que re-
quereixen una atenció especial,
entre els quals es troba el pai-
satge del corredor del Llobregat. 

Segons el catàleg del depar-
tament, el corredor del Llobre-
gat és un espai que es troba “al-
terat per la construcció d’in-
fraestructures i el creixement

tant dels nuclis urbans com
dels polígons industrials”. Això
ha provocat que es “desnatura-
litzi” el corredor fluvial i que es
desfigurin les parcel·les agràries
de regadius i fruiters que ca-
racteritzen la zona.

Davant d’això, el Catàleg
presentat pel Departament de
Territori i Sostenibilitat consi-
dera “necessari requalificar i
consolidar les franges de pai-
satges que es disposen al llarg
d’aquest corredor” per tal de mi-
llorar-lo.

El Llobregat al seu pas per Olesa de Montserrat. Foto: Arxiu
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Ja està tot a punt per la 20a edi-
ció de la Mitja Marató de Gavà.
El diumenge 1 de març  se cele-
bra aquesta cita atlètica, que ja
s’ha convertit en un clàssic de la
llarga distància a Catalunya. Qui
vulgui participar-hi tenen temps
fins al dia 25 de febrer o bé fins
que s’assoleixi la xifra de 4.000
inscrits.

El tret de sortida es farà quin-
ze minuts abans de les 10 del
matí des d’una de les rotondes de
l’avinguda Joan Carles I. La cur-
sa portarà els participants cap a
l’avinguda del Mar, des d’on
arribaran a Castelldefels. Després
de recórrer l’avinguda Europa,
baixaran fins al passeig Marítim,
on es farà mitja volta per tornar
a buscar l’avinguda del Mar per
tornar cap a Gavà. L’entrada a la

ciutat es farà per l’avinguda Ber-
tran i Güell. El trajecte els portarà
fins al carrer Sant Pere i l’arribada
de la cursa serà a l’estadi muni-
cipal La Bòbila. 

Com ja és tradició, abans de
la Mitja també es disputaran
una cursa femenina de 5 quilò-

metres i una altra prova de 10
quilòmetres, que realitzaran un
recorregut més curt per la ciutat.

Els corredors disposaran d’un
servei d’aparcament gratuït, avi-
tuallament de líquid cada 5 qui-
lòmetres i un fisioterapeuta al fi-
nal de la cursa.

La sortida de la Mitja de Gavà de l’any passat. Foto: La Mitja

La comarca escalfa motors per
acollir la Mitja Marató de Gavà

» La cursa recorrerà part de la ciutat i diverses zones de Castelldefels
» També es disputarà una cursa femenina i una altra prova atlètica

El CN Prat, campió català 
de duatló per equips

EL PRAT4El passat diumenge 15
de febrer el CN Prat es va pro-
clamar campió de Catalunya de
duatló per equips. 

Més d’un centenar d’equips
es van donar cita al Prat, on es
va disputar la prova, que con-
sistia en una cursa inicial de 5
quilòmetres, un recorregut en
bicicleta de 20 quilòmetres i
un últim tram, també disputat a
peu, de 2.000 metres. El CN
Prat Distance Triatló, en cate-
goria masculina, i les noies del

CN Vic-Etb van fer els millors
resultats col·lectivament i es
van proclamar campions de Ca-
talunya.

La competició va presentar
enguany una novetat: la sortida
dels equips va ser esglaonada, i
a cada minut iniciava la prova un
nou conjunt. Això va motivar els
atletes a esforçar-se al màxim
per intentar avançar els que te-
nen davant, garantint que la
prova estigués viva i amb tensió
durant la seva totalitat.

El CB Prat perd contra el 
Lleida tot i el bon nivell de joc
EL PRAT4El passat diumenge 15
de febrer el CB Prat va perdre a
casa contra l’Actel Força Lleida
(53-59) en el partit corresponent
a la 21a jornada de la lliga Adec-
co Oro, tot i donar una molt
bona imatge amb el seu joc. 

Els lleidatans van prendre la
iniciativa en el marcador des del
primer quart, fent que els pota-
blava haguessin d’esforçar-se
per no quedar fora del partit.
Durant la primera meitat els
visitants van gaudir de rendes
superiors a 5 punts, i el marca-
dor al descans era 27-32. 

Al tercer quart es va gestar la
victòria del Lleida, amb un par-
cial de 6 a 15 que va resultar de-
finitiu. El CB Prat va reaccionar
a l’últim període, anotant 20
punts i limitant el potencial
ofensiu del rival. Aquest bon
quart, però, no va ser suficient
per donar la volta al marcador.

Tot i la derrota, els del Baix
segueixen fora de la posició de
descens, que continua ocupant
el Clínicas Rincón de Màlaga i
aquest cap de setmana viatjaran
a Castella i Lleó per enfrontar-se
al Mywigo Valladolid. 

Les reformes de la pista
de Can Roca, en marxa

CASTELLDEFELS4Les obres de
substitució del parquet de la pis-
ta municipal de Can Roca van co-
mençar el passat dilluns 16 de fe-
brer. Aquesta actuació era ne-
cessària, ja que la pista estava de-
teriorada a causa de l’ús intensiu
que hi rep.

Quan aquesta primera fase es-
tigui enllestida, es procedirà a la
instal·lació de la nova superfície
de parquet d’aquest equipament.
L’Ajuntament estima que aquest

segon tram de remodelacions
haurà acabat el pròxim dilluns 2
de març. Els treballs s’enllestiran
amb la pintura de les pistes, que
es farà entre el 3 i el 6 de març.
Aquesta actuació se suma als
treballs de reparació de la teula-
da de Can Roca, que han solu-
cionat les goteres.

La reforma s’executa en co-
ordinació amb els clubs que uti-
litzen la pista per minimitzar les
incidències sobre la seva activitat.

Castelldefels | El FSF s’imposa al Playas de Castellón
El Futbol Sala Femení Castelldefels va guanyar el Playas de Castellón (2-1) en

el partit de la 20a jornada de la Segona Divisió Nacional femenina de futbol
sala. El FSF Castelldefels ocupa la novena posició a la lliga, i descansarà

aquest cap de setmana. El següent partit visitarà l’AECS Hospitalet.

Redacció
BAIX LLOBREGAT

El campionat de Catalunya de duatló va tenir lloc el passat dia 15. Foto: FCT
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AGENDA MENSUAL

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Badalona · 

Baix Maresme · l’Hospitalet
Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts
Badalona

Setmanal
Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

179.650
14.975
14.975
14.975
14.975
14.975
14.975
14.975
14.975
9.975
9.975
9.975
9.975
9.975
9.975

149.750
14.975
14.975
14.975
14.975
14.975

31.900
7.975

Total 361.300

14 mensuals
5 quinzenals
1 setmanal

179.650
149.750
31.900

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

361.300 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia

FINS AL 26 DE FEBRER
Matí-Tarda Exposició d’imatges de Neus Pino,

una artista que va començar l’any 1985 com
a docent extraescolar. / Espai Ramon Fer-
nández Jurado. 

DIMARTS 24 DE FEBRER
17:00 Tertúlia en anglès, moderada per Philip

Asmah, organitzat pel grup de conversa set-
manal en anglès. Entrada gratuïta, aforament
limitat. / Sala reunions Cèntric Espai Cultu-
ral.

FINS AL 28 DE FEBRER
Tot el dia Setmana temàtica dels Cavallers me-

dievals, amb una selecció de documents
que tracten sobre el tema. L’objectiu és
apropar els més joves a la lectura. / Sala in-
fantil de la Biblioteca Cèntric. 

DIVENDRES 20 DE FEBRER
20:00-21:45Nit de la poesia social. Activitat cul-

tural que tractarà sobre la poesia i que es des-
envoluparà en el Centre d’informació i recursos
per a joves. 

FINS AL 22 DE FEBRER
Matí-Tarda El Museu de Gavà organitza una ex-

posició sobre la fotografia, amb el nom Fo-
tografia d’estudi a Gavà: qun anàvem al cal
retratista. / Museu de Gavà.

DISSABTE 21 DE FEBRER
10:30-13:00 Viladecans Repara, taller d’Elec-

tricitat domèstica, on es descobrirà el qua-
dre elèctric i de què es composa, indentificant-
ne els circuits i la seva potència. / Viladecans
Repara (C/ Agricultura, 72).

DIMECRES 25 DE FEBRER
9:00-14:00 Com cada dimecres, el Mercat de Pa-

gès arriba a Viladecans amb l’objectiu de fa-
cilitar la compra directa a pagesos de pro-
ductes frescos i de temporada conreats per
ells mateixos. / Can Xic. 

DIUMENGE 22 DE FEBRER
12:00 Partit de futbol entre el Gavà i el FC Mar-

tinenc barceloní, corresponent a la 25a jor-
nada de Tercera divisió. / La Bòbila.

CASTELLDEFELS VILADECANS ESPORTSGAVÀEL PRAT

Guillem Roma & Camping Band por-
ten Nòmades a l’Àtrium Viladecans
d’Arts Escèniques, una barreja d’ele-
gància, personalitat i aromes nòma-
des. / Àtrium Viladecans. 

Concert
Nòmades

Dv. 20 de febrer a les 21:00

Art per la Pau és una mostra itinerant
de l’artista saharauí Mohamed Mou-
lud, que descriu la llarga lluita que està
realitzant el seu poble per aconseguir
la seva independència del Marroc. /
Centre cívic Sant Jordi. 

Exposició
Art per la Pau
Fins al 27 de febrer

Taller per a un públic major de quatre
anys a càrrec de Ziggurat Jocs. Hi
haurà jocs per a totes les edats. / Bi-
blioteca Central. 

Taller
Tria i juga

Ds. 21 de febrer a les 14:00

Partit de bàsquet entre el Castelldefels
i el Cornellà, corresponent a la 16a jor-
nada de competició del grup C de Lli-
ga EBA.

Partit de bàsquet
CB Castelldefels-Cornellà
Dg. 22 de febrer a les 18:15
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